

Notes on undergoing Rapid Antigen Test (RAT) and completing
Temperature and Rapid Antigen Test Record Sheet
進行快速抗原測試和填寫體溫及快速抗原檢測記錄表注意事項

1. Take temperature and undergo RAT before going to school
回校上課前量度體溫，並進行快速抗原測試。
2. Put down the testing date **on the RAT kit**
在測試棒上寫上測試日期。
3. Take a picture of the negative result with your mobile phone and retain the picture for spot checks
以手提電話拍下陰性測試結果，並保留照片以作抽樣查核之用。
4. Complete the Temperature and Rapid Antigen Test Record Sheet
填寫體溫及快速抗原檢測記錄表。
5. Parent/ Guardian signs the Record Sheet
家長/監護人簽署記錄表作實。
6. Present the Record Sheet signed by parent/ guardian when arriving at school
到校時出示已簽署的記錄表。

Important Note 重要事項

If a student fails to produce the Record Sheet signed by parent/ guardian, the school will ask him to present the picture of the RAT negative test result with the testing date shown. He will not be allowed to attend lessons if he fails to do so. The school will inform the parent concerned and arrange for the student to go home.

如學生未能出示已有家長簽署的記錄表，學校將查核該學生附有日期的陰性測試結果照片。若學生亦未能出示附有日期的陰性測試結果照片，該學生將不能上課。學校將通知家長，盡快安排該學生回家。